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REPUBLIKA HRVATSKA - REPUBBLICA DI CROAZIA      

ISTARSKA ŽUPANIJA - REGIONE ISTRIANA                                  

GRAD BUJE - BUIE 

CITTÀ DI BUJE – BUIE 

Gradsko vijeće – Il Consiglio cittadino 

KLASA/CLASSE: 024-02/24-01/03 

URBROJ/NUM.PROT.: 2163-2-02/01-24-2                                                                     

Buje/Buie, 16. travnja/aprile 2024. 

 

 

 

      ZAPISNIK 

sa 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Buja od  16. travnja 2024.  

koja se održala u Vijećnici POU Buje 

 

 

 

Početak sjednice u 17,30 sati. 

 

 

Na sjednici su bili prisutni slijedeći vijećnici Gradskog vijeća Grada Buja: Franko Gergorić – 

Predsjednik Gradskog vijeća (u daljnjem tekstu: Predsjednik Gradskog vijeća), Bojana 

Puzigaća – Potpredsjednica Gradskog vijeća, Ivica Ćošković – Potpredsjednik Gradskog 

vijeća, te članovi: Valter Turčinović, Andrej Benčić, Anita Medica, Marilena Sinković, 

Zdravko Gale, Miroslav Poznić, Rozana Prelac, Tea Bucaj i Irena Đurđević.  

 

Nije bio prisutan vijećnik Josip Pejić. 

 

Bio je prisutan Gradonačelnik Grada Buja, Fabrizio Vižintin (u nastavku: Gradonačelnik).  

Prisutni su bili pročelnici: Loreta Makovac i Elvis Glavičić, te službenici: Mauricio Sinković, 

Sabri Abduli te Lara Valenta. 

 

Od predstavnika medija bio je nazočan Robert Buzdakin. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković    

 

Sjednicu je vodio Predsjednik Gradskog vijeća. Sjednica se tonski snimala, a snimak će biti 

pohranjen u gradskoj upravi Grada Buja i javno dostupan, stoga se sastavlja samo skraćeni 

zapisnik. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio 28. sjednicu Gradskog vijeća i konstatirao da postoji 

kvorum jer su prisutna 12 od ukupno 13 vijećnika, pa se sjednica može pravovaljano održati.  

 

Prije početka službenog dijela Dnevnog reda, zamolio je da se minutom šutnje oda počast 

preminulom ocu pročelnice Jelene Perossa. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća naveo je jednu izmjenu dnevnog reda, odnosno da prethodno 

utvrđena točka 8. dnevnog reda postaje točka, Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog 

dobra u općoj upotrebi. 
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Predsjednik Gradskog vijeća je dao na glasanje izmijenjeni dnevni red, kako slijedi: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 27. sjednice Gradskog vijeća 

2. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja u postupku dodjele dozvole na 

pomorskom dobru 

3. Izvješće o stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara za Grad Buje-Buie za 2023. godinu 

4. Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara za područje Grada Buja-Buie za 

2024. godinu 

5. Prijedlog Odluke o izmjeni odluke o osnivanju Dječjeg vrtića Buje- Asilo infantile Buie 

6. Prijedlog Odluke o cijeni zakupa turističkog zemljišta 

7. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja na natječaju za prodaju nekretnina u 

vlasništvu Grada Buje-Buie  

8. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj upotrebi 

9. Pitanja, prijedlozi i informacije  

10. Razno  

 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika prihvatilo 

predloženu izmjenu 8. točke dnevnog reda. 

 

 

Ad. 1. Verifikacija zapisnika sa 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Buja – Buie  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu po Zapisniku sa 27. sjednice Gradskog 

vijeća, nije bilo primjedbi na tekst Zapisnika, stoga je dao na glasanje verifikaciju Zapisnika 

sa 27. sjednice Gradskog vijeća. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 nazočnih vijećnika verificiralo 

Zapisnik sa 27. sjednice Gradskog vijeća. 

 

 

Ad. 2. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja u postupku dodjele dozvole 

na pomorskom dobru 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je riječ pročelniku Elvisu Glavičiću. 

Elvis Glavičić, je ukratko naveo kako je Javni natječaj za dodjelu dozvola na pomorskom 

dobru prethodno bio objavljen u dnevnom listu Glas Istre, na web stranici Grada Buja-Buie, 

Službenim novinama Grada Buja-Buie kao i na oglasnoj ploči u Gradskoj upravi Grada Buja-

Buie. U Javnom natječaju za dodjelu dozvola na pomorskom dobru nudile su se četiri dozvole 

na mikrolokacijama u Kanegri prikazanih na Power Point prezentaciji, i to za djelatnosti: 

ugostiteljstva, trgovine, ambulantne prodaje voća te komercijalno-rekreacijskih sadržaja kao 

što su suncobrani i ležaljke. Završetkom Javnog natječaja pristigle su dvije ponude, i to od: 

Obrta SPORT KANEGRA, obrt za turizam i ribarstvo, te Obrta za ugostiteljstvo „Buje“. 

Elvis Glavičić nadalje je obrazložio način provedbe odluke, te je naveo kako su obje ponude 

prihvaćene s obzirom na to da su bile vezane za različite mikrolokacije, te su zadovoljile svim 

kriterijima iz Natječaja.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu.  
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Vijećnik Miroslav Poznić javio se s pitanjem koje se odnosilo na Obrt SPORT KANEGRA. 

Pitao je, s obzirom da se spomenuti Obrt bavi i iznajmljivanjem brodica, je li odobren iznos u 

postupku dodjele dozvole obuhvaćen i za tu djelatnost ili se to odnosi samo za suncobrane i 

ležaljke. Također, pitao je za potvrdu informacije jesu li restorani na tom području dani na  

korištenje „Plavoj Laguni“ ili spadaju pod vlasništvo Grada Buja-Buie. 

 

Elvis Glavičić je odgovorio kako je sve navedeno uključeno u odobreni iznos s Natječaja, te 

da spomenutim restoranima ne upravlja Grad Buje-Buie. 

 

Nije bilo daljnjih pitanja, stoga je Predsjednik Gradskog vijeća dao Prijedlog Odluke o izboru 

najpovoljnijeg ponuditelja u postupku dodjele dozvole na pomorskom dobru na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK:  

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 nazočnih vijećnika usvojilo Prijedlog 

Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja u postupku dodjele dozvole na pomorskom dobru 

 

 

Ad. 3.  Izvješće o stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg provedbenog 

plana unapređenja zaštite od požara za Grad Buje-Buie za 2023. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ Elvisu Glavičiću, koji je ukratko obrazložio 

predmetnu točku dnevnog reda sljedećom prezentacijom:  
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Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu.  

 

Nije bilo dodatnih pitanja stoga je Predsjednik Gradskog vijeća dao na glasanje Izvješće o 

stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od 

požara za Grad Buje-Buie za 2023. godinu 

 

ZAKLJUČAK:  

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 nazočnih vijećnika usvojilo Izvješće o 

stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od 

požara za Grad Buje-Buie za 2023. godinu. 

 

 

Ad. 4. Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara za područje Grada Buja-

Buie za 2024. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je riječ Elvisu Glavičiću koji je predmetnu točku dnevnog 

reda obrazložio sljedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu.  

Nije bilo dodatnih pitanja, stoga je Predsjednik dao Godišnji provedbeni plan unapređenja 

zaštite od požara za područje Grada Buja-Buie za 2024. godinu na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK:  

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 nazočnih vijećnika usvojilo Godišnji 

provedbeni plan unapređenja zaštite od požara za područje Grada Buja-Buie za 2024. godinu. 

 

Ad. 5. Prijedlog Odluke o izmjeni odluke o osnivanju Dječjeg vrtića Buje-Asilo infantile 

Buie 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je riječ Mauriciu Sinkoviću. 

 

Mauricio Sinković je naveo kako se za predmetni Prijedlog radi o proceduralnoj provedbi 

ispravnosti upisa Dječjeg vrtića u Osnivačkom aktu. U Osnivačkom aktu proučavanjem je 

primijećena neusklađenost sa Zakonom o predškolskom odgoju i obrazovanju i Zakonom o 

Ustanovama, pri čemu se sukladno usmenim uputama iz nadležnog Ministarstva promijenio 

članak Osnivačkog akta koji se odnosio na sjedište i područne odjele u kojima se obavljaju 

djelatnosti Vrtića. Za područne odjele u Kaštelu i Momjanu navedeno je točno 

zemljišnoknjižno stanje u pogledu vlasništva na objektima. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu.  

 

Vijećnik Valter Turčinović je pohvalio Mauricia Sinkovića za njegov rad i doprinos za Grad 

Buje-Buie. 

 

Nije bilo dodatnih pitanja, stoga je Predsjednik dao Prijedlog Odluke o izmjeni odluke o 

osnivanju Dječjeg vrtića Buje- Asilo infantile Buie na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK:  

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 nazočnih vijećnika usvojilo Prijedlog 

Odluke o izmjeni odluke o osnivanju Dječjeg vrtića Buje-Asilo infantile Buie. 

 

Ad. 6. Prijedlog Odluke o cijeni zakupa turističkog zemljišta 

Predsjednik je dao riječ Sabriju Abduliju, koji je predmetnu točku obrazložio sljedećom 

prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu. 

Nije bilo dodatnih pitanja, stoga je Predsjednik Gradskog vijeća dao Prijedlog Odluke o cijeni 

zakupa turističkog zemljišta na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK:  

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 nazočnih vijećnika usvojilo Prijedlog 

Odluke o cijeni zakupa turističkog zemljišta. 

 

 

Ad.7. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja na natječaju za prodaju 

nekretnina u vlasništvu Grada Buje-Buie 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je riječ Sabriju Abduliju. 

 

Sabri Abduli navodi kako je Grad Buje-Buie raspisao Javni natječaj za prodaju nekretnina u 

vlasništvu Grada Buje-Buie na kojem je bilo izloženo šesnaest nekretnina, a zaprimljeno je 

ukupno sedam ponuda za predmetne nekretnine. Odluku o odabiru najpovoljnije ponudi za pet 
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nekretnina donijete su od strane Gradonačelnika s obzirom na to da vrijednost nekretnina nije 

prelazila iznos od 26.000,00 eura, pa je Gradonačelnik samostalno o istima mogao odlučivati. 

Za preostale dvije ponude predlaže se ovom predmetnom točkom sklapanje Ugovora o 

kupoprodaji nekretnina, i to s Albanom Makovcem za nekretninu u mjestu Triban, ukupne 

površine 349 m2 za ponuđeni iznos od 35.179,00 €, te Dianom Postić za nekretninu u Donjim 

Baredinama ukupne površine zemljišta 240 m2 u zgrade 89,60 m2, za ponuđeni iznos od 

30.170,00 €. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Miroslav Poznić pitao je li se ponuditeljica Diana Postić prvobitno javila s navedenim 

ponuđenim iznosom od 30.170,00 €, ili je ponudila manji iznos s obzirom na njegovo 

saznanje da navedeni iznos nije bio u toj visini. 

 

Sabri Abduli odgovorio je kako se za nekretninu ponuditeljice Diane Postić zaprimilo 3 

ponude, ponuda s najvišim iznosom bila je od gospođe Benolić, koja je u međuvremenu 

odustala. Nastavno na spomenuto iduća najpovoljnija ponuda bila je od gospođe Diane Postić 

čija je prvobitna ponuda bila 25.000,00€, ali je prihvatila prethodnu višu ponudu od 

30.170,00€, te na taj način postala najpovoljnija ponuda za sklapanje Ugovora o kupoprodaji 

za nekretninu u Donjim Baredinama. 

 

Valter Turčinović javio se na raspravu s navodom kako je zadovoljan s činjenicom da postoji 

potražnja za kupnjom starijih zgrada u vlasništvu Grada Buja-Buie, te se u svom javljanju 

nadovezao pohvalom za prvo izlaganje službenika Sabrija Abdulija na ovom Gradskom 

vijeću. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća se također pridružio pohvalama za Sabrija Abdulija vezanim uz 

njegov rad i brzinu uhodavanja na svom radnom mjestu. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja na 

natječaju za prodaju nekretnina u vlasništvu Grada Buje-Buie na glasanje. 

  

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Prijedlog 

Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja na natječaju za prodaju nekretnina u vlasništvu 

Grada Buje-Buie. 

 

Ad. 8. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj upotrebi 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je riječ Sabriju Abduliju. 

Sabri Abduli je ukratko predmetnu točku obrazložio idućom karticom na Power Point 

prezentaciji: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Predsjednik je dao Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj upotrebi na 

glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Prijedlog 

Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj upotrebi. 

 

 

Ad. 9. Pitanja, prijedlozi i informacije i  Ad 10. Razno 

 

Predsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu po predmetnim točkama. 

 

Gradonačelnik se referirao na prethodne pohvale Valtera Turčinovića za službenika Sabrija 

Abdulija, te se nadovezao na novu vježbenicu u Gradskoj upravi Lari Valenta koja svojom 

stručnom spremom Magistre javne uprave odgovara kadrovskim potrebama za radno mjesto 

na koje je raspoređena. Također, Gradonačelnik je spomenuo i novu službenicu Saru Orak, 

čime je zaključio da se pomlađuje struktura zaposlenika u Gradskoj upravi Grada Buja-Buie. 

 

Nije bilo daljnjih pitanja i komentara, stoga je predsjednik Gradskog vijeća zaključio 

sjednicu, te se zahvalio svim nazočnim na 28. sjednici Gradskog vijeća Grada Buja. 

 

Dovršeno u 19,00 sati. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković 

 

 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUJA-BUIE 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
Franko Gergorić 


